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 Бивши председник Хрватске Иво Јосиповић изјавио је да би волео да Србија из кризе
изађе стабилна и да настави пут према Европској унији.

  "Кад гледамо мало шире, видимо нестабилност у БиХ, догађаје у Србији, Македонији, у
Црној Гори су протести слични онима у Србији... Окружени смо или барем с истока
изложени нестабилностима које сутра могу утицати и на ситуацију у Хрватској. Вучићу
сад долази на наплату и популизам и нереална обећања", рекао је Јосиповић.   

Он је оценио да "недемократске солуције нису добар пут".

  

"Кад погледате састав демонстраната, реч је о хетерогеној групи, од крајње деснице до
демократских група. Питање је шта би било и ако би Вучић пао", каже Јосиповић. 

  

На питање може ли се у Србији појавити лошија политика од Вучићеве, Јосиповић каже -
може.
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"Ако погледате профил Бошка Обрадовића, замислите какви би односи били да је он на
власти", сматра бивши председник Хрватске.
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